
Bestyrelsesmøde BDF 336 20. Feb 2019 
Til stede: Mads Lutz Jørgensen, Peter Følbæk Nielsen, Jens Estrup, Anders Bentsen, Christian Hjersing 

Agenda 

1. Siden sidst 
2. Budget 2019 
3. Ideer for 2019 

a. Grønt 334 
b. Grønt 336 

4. Diverse 
 

Siden sidst 

• Møde i 334 bestyrelse.  
o Gennemgang af økonomi for sidste år. Økonomien er god. 
o Diskussion af planer for 2019. Listen er lang. 

• Jens har deltaget i møde med Ullerød gruppen. Her vil vi gerne fremover have en stemme, så 
Peter/Jens arbejder på at komme på invitationen. 

Budget 2019 

Gennemgang af budget forslag for 2019 i både 334 og 336. Gennemgangen gav ikke anledning til 
ændringer. 

Ideer for 334 
• Træningsredskaber 

o Første station nede i området pga. vind. 
o Anden muligvis oppe på volden. 
o Diskuter placering med SLA. 

• Broer. Udskiftning af brædder. 
• Stier. Grus og tromle. 

o Vand på stierne er en udfordring nogle steder. 
• SLA. Landskabsarkitekt som skal komme med forslag til driftplan og fornyelse i området. 
• Fodbold banen 

o Bedre græs 
o Nye fodboldmål 

• Blomster langs stierne. 
• Sø ved legeplads 

o Ingen træer det første år. 
o Lille ”bro” ved gynger. 

AB: Laver budget for de store opgaver. 

Ideer for 336 
• Fokus på indre områder i Ydre Søbuen og området mellem Søbuen og Solbuen. 
• Andre Ideer 

o Grå blokke. Istandsættelse af grønt efter facade renovering. 
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o Rensning af køresten. 
o Landskabsarkitekt. SLA?? 

CH: Lav forslag til hvad vi kan gøre af forbedringer i 336 i løbet af året til næste møde. 

• Vejskilte. 
o Vi diskuterer med kommunen omkring hajtænder på vejbanen på Søbuen. MLJ er i dialog 

med Kommunen. 
o Ide omkring oversigtskort ved indkørsel til buerne overvejes. MLJ kigger på forskellige 

muligheder. 

Diverse 

• Digital registrering af beboere hos Datea for brug i kommunikation. 
o MLJ taler med Datea om hvordan dette kan gøres. 

• Affaldsdagen 31/3-2019 
o Beboere mødes på fodboldbanen kl. ?? 
o PFN og CH står for dagen. 
o Planlægning består i at lave kort og grupper. 

• Nonnebuen 
o Flere beboere der spørger til om ikke de kan være med i arrangementer i 334. 
o JE tager en snak med bestyrelsen på Nonnebuen. 

• Spørgeskema 
o Det er 2 år siden sidst, så vi gør det igen i år. 
o MLJ laver nyt skema og får det sendt til alle inkl. Nonnebuen 

 


